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MOTIE vreemd aan de orde van de d42$T"%"S
Toiletvriendelijke Gemeente

De volgende partijen dienen deze motie vreemd aan de orde van de dag in:
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DIJK EN WAARD
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We stellen de raad voor om het volgende besluit te nemen:

We stellen vast dat:

• Eén op de drie Nederlanders blijft liever thuis als er geen (openbaar) toilet in de buurt is, en bij
mensen met een maagdarmaandoening is dat zelfs een op de twee.

• Uit onderzoek van de Maag, Lever en Darm Stichting blijkt dat Dijk en Waard een
onvoldoende scoort (4,8) in de jaarlijkse ranglijst voor wat betreft openbare toiletten.

• Een openbaar toilet binnen 10 minuten te bereiken moet zijn.
• Dat er in Dijk en Waard in Winkelcentra niet altijd een openbaar toilet aanwezig is
• Dat er in Dijk en Waard te weinig of geen openbare gehandicapte toiletten zijn

We hebben nagedacht over en houden rekening met:

• Dat de gemeente ten opzichte van vorig jaar al wel is gestegen op de ranglijst. De ranglijst op
basis van verschillende indicatoren wordt samengesteld zoals aantal, spreiding en
openingstijden.

• Dat er verschillende initiatieven zijn waarbij een gemeente zich kan aansluiten om tot een
beter aanbod te komen; zoals de toiletalliantie.

We vinden dat:

• We als Dijk en Waard een inclusieve gemeente willen zijn.
• De aanwezigheid van toiletten voor veel mensen van noodzakelijk is op pad te kunnen en een

gebrek hieraan zelfs voor mensen tot spanning of eenzaamheid kan leiden.
• Iedereen voordeel heeft bij extra toiletgemak.

We roepen het college op:

Om na te gaan waarom Dijk en Waard een onvoldoende scoort en om hierop actie te ondernemen
en maatregelen te treffen zodat we als Dijk en Waard het predicaat 'toiletvriendelijke' gemeente te
krijgen;

3$]De raad dit plan voor te leggen óf hierover te informeren vóór het zomerreces2O25.-eau. '

Dit hebben we besloten in de openbare vergadering van 28 januari 2025.




